

Date: 20 October 2025

Dear Special Rapporteur Marcos A. Orellana,

Dear Special Rapporteur Nicolas Levrat,

On behalf of Zijin Mining Group, I would like to thank you for your letter of 8 August 2025 (Ref.: AL SRB 5/2025). Due to a technical issue, it was not reviewed in a timely manner. Upon becoming aware of the situation, we immediately undertook the necessary internal arrangements.

Zijin Mining Group attaches great importance to the matters raised in your communication. We have instructed Serbia Zijin Copper and Serbia Zijin Mining to carefully review and consolidate the contents of your letter and, on that basis, to verify the relevant facts point by point, with a view to preparing a comprehensive formal reply. As a multinational enterprise, Zijin requires all of its global operations to strictly adhere to the UN Guiding Principles on Business and Human Rights (UNGPs) and other relevant international standards, and to actively fulfill their human rights due diligence responsibilities.

We sincerely appreciate your longstanding efforts to advance the business and human rights agenda. Zijin Mining Group will continue to uphold an open and constructive approach, actively engage with UN human rights mechanisms, and strive to further improve our management practices to promote sustainable development for both our enterprises and local communities.

Best Regards,



Wang Chun

Vice President

Zijin Mining Group Co., Ltd.

紫金矿业集团股份有限公司

马科斯·奥雷利亚纳特别报告员阁下、
尼古拉·勒夫拉特特别报告员阁下：

我谨代表紫金矿业集团，感谢两位于 2025 年 8 月 8 日的来函(Ref.: AL SRB 5/2025)。由于技术原因，我们未能及时查阅。在得知情况后，我们第一时间展开了必要的内部安排。

紫金集团高度重视来函所涉问题。我们已敦促塞尔维亚紫金铜业和塞尔维亚紫金矿业认真整理和研究来函内容，并在此基础上对相关事实情况逐一审核，准备全面的正式答复。作为一家跨国企业，紫金集团在全球范围内明确要求所有成员企业严格遵循《联合国工商企业与人权指导原则》(UNGP)和相关国际标准，积极履行人权尽责管理。

我们真诚感谢两位特别报告员长期以来为推动工商业与人权议题所做的努力。紫金集团将继续秉持开放和建设性的态度，积极与联合国人权机构保持沟通，持续改进管理实践，推动企业与社区的可持续发展。

谨致敬意！



王春

副总裁

紫金矿业集团股份有限公司

Email:wang_chun@zijinmining.com